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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 03/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 31 de gener de 2012 
Horari: de 19.40 a 21.00 h 
Lloc: Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas, president 
Eusebio García Fernández, vocal del PSC 
Manuel Calzado Corona, vocal del PSC 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Antonio Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Juan Francisco García Delgado, vocal de l’AV de Can Deu 
Juan Antonio Artero Siles, vocal de l’AV de la Roureda 
Dolores Paez Gallardo, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
José Antonio Párraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Cerón, vocal de les entitats regionals 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
Juan Jesús Torres López, vocal del grup altres entitats 
Miguel Ángel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
José Giménez Hernández, representant del PP (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Paco López Sanchez, president de Transports Urbans de Sabadell (TUS) 
Manel Cendón Gonzalez, cap d’explotació de Transports Urbans de Sabadell (TUS) 
Xavier Cañadas Salas, enginyer de Transports Urbans de Sabadell (TUS) 
Carles Bericat Lopez, cap de secció de Mobilitat de l’Ajuntament 
Jordi López Bonet, tècnic de territori del Districte 
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Antoni Vidal i Ruiz, representant de CiU (5%) 



 12 

Manuel Navas Escribano, representant de ES (5%) 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Iluminado Ondoño Brígido, vocal de les entitats esportives 
José Rejas Piqueras, vocal de les entitats esportives 
Carmen Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Francisco Lobato Álvarez, vocal del grup altres entitats  
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
M. Àngels Hortelano García, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Nomenament pendent del representant en el Consell d’Igualtat Dona-Home. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el Sr. Juan Carlos Sánchez 
Salinas, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez dóna la benvinguda a tots els presents.  
 
A continuació inicia la sessió del Consell amb l’ordre del dia. 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució 

 
L’aprovació de l’acta anterior del 20 de desembre del 2011 es realitza per assentiment 
de tots els assistents. 

 
 

2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius 
 

El senyor Juan Carlos Sánchez dóna la paraula al senyor Manel Cendon, gestor de la 
xarxa d’autobusos de l’empresa de Transports Urbans de Sabadell, perquè doni les 
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explicacions oportunes dels canvis que s’han produït a la xarxa, principalment els caps 
de setmana i festius, així com una petició de canvi que s’ha realitzat des de l’Associació 
de Veïns del Torrent del Capellà.  
 
El senyor Manel Cendon explica que a partir d’ara amb  cinc línies es donarà servei a tot 
Sabadell. Que s’han pogut reduir el nombre de línies  sense perdre la connectivitat de la 
xarxa urbana de Sabadell. Aquestes línies són combinacions de les existents però amb 
la peculiaritat que totes passen per la ronda de Zamenhof, que és el punt on es podrà 
fer un canvi d’autobús per continuar fins al destí desitjat. Les cinc línies son: 
 

• F1 Can Deu – Estació Sud, que no ha canviat gaire el seu recorregut  i continua 
sortint de l’Estació de RENFE Sud. 

• F2 Sant Julià - La Creu de Barberà, la part sud d’aquesta línia és igual a 
l’anterior però a partir de la ronda de Zamenhof canvia el recorregut i continua 
per l’actual línia deu.  

• F3 Can Deu - La Romànica, aquesta línia continua sortint de la Romànica però 
en passar per Gràcia on canvia de recorregut i fa el de la línia deu. A partir de la 
ronda de Zamenhof és igual a l’anterior línia deu dels festius passant per la 
ronda Collsalarca.  

• F4 Can Rull – el Poblenou, aquesta fa el  trajecte est,  per Cifuentes i els 
Merinals. 

• F5 Castellarnau – les Termes,  surt de les Termes i a la ronda de Zamenhof va 
per via Alexandra i Can Llong.  

 
Aquests canvis poden provocar que per fer el mateix recorregut que fins ara  s’hagi de 
fer canvis d’autobús a l’intercanviador de la ronda de Zamenhof, però s’ha sincronitzat la 
freqüència de forma que permeti l’intercanvi d’una línia a l’altre en dos o tres minuts. I 
en tot cas si no es pot  fer, el temps màxim d’espera serà de quinze minuts. 
 
Pel que fa al districte, no hi ha la línia 7. És combinable la F2 amb la F5... Amb tots 
aquests canvis, el que es pretén es optimitzar els recursos dels que es disposen. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que la idea és tenir una xarxa que permeti 
arribar a tot arreu. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez obre un torn de paraules sobre les qüestions 
plantejades. 
 
Pren la paraula el senyor José Jiménez, representant dels partits polítics. Pregunta pels 
horaris de les noves línies. 
 
Es fa entrega d’un document amb les xarxes i horaris dels autobusos. 
 
Pren la paraula el senyor Antonio Recio, representant de les entitats veïnals. Pregunta 
si es podrà passar d’una línia a l’altre amb el mateix tiquet.  
 
El senyor Manel Cendón explica que els transbordaments són gratuïts si es fan amb 
bonus, no s’aplica la gratuïtat en el transbordament si es realitza amb el tiquet senzill. 
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El senyor Juan Carlos Sánchez demana als assistents que qualsevol dubte que puguin 
tenir el facin arribar al districte. 
 
A continuació, el senyor Manel Cendon explica que la setmana passada es va mantenir 
una reunió amb veïns del Torrent del Capellà, molt afectats pels canvis que s’han 
produït a la xarxa d’autobusos. Explica que del resultat d’aquella reunió es va arribar als 
acords següents: 

 
• Es permet agafar el bus L80 al Torrent en direcció al final de línia de Can Deu 

(pl. de la Primavera), i amb el mateix bitllet (sense tornar a pagar) continuar 
viatge en sentit contrari cap al Taulí, Centre, etc. (en aquest sentit de marxa el 
bus no torna a passar pel Torrent). També es podrà amb el mateix bitllet agafar 
el bus a Armand Obiols (al costat del CAP) i passant pel final de línia de Can 
Deu continuar cap a rda. de Collsalarca / Clavells per tornar al barri des del 
CAP. TUS ha donat les instruccions als conductors i des del mateix dilluns 30 
de gener ja s’aplica. No té implicació econòmica. 

 
• Estudiar que algunes expedicions de la L7, quan surtin de Can Puiggener 

passin pel Torrent del Capellà, en direcció pl. d’Espanya, Taulí, Centre... Es 
mirarà que siguin viatges que vagin més sobrats de temps perquè els 3 o 4 min 
de més temps de recorregut, els puguin recuperar en la resta del trajecte o al 
final de línia. Serien en hores vall, a les 8:05, 9:35, 11:05, 13:35, 16:20 i 18:35. 
D’aquestes hores s’hauran d’escollir les que més convinguin i fer arribar la 
decisió dels veïns al Districte. Tot i això, per part de l’empresa TUS s’estudiarà 
l’evolució d’ocupació dels autobusos en els horaris que s’hagin escollit. 

 
El senyor Antonio Muela, representant de les entitats veïnals, comenta que la gent gran 
disposa de més temps; li sembla bé que hi hagi la possibilitat d’uns horaris fixos, fet que 
facilitaria les coses als usuaris del barri. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que la idea és estar sobre els canvis que es 
vagin produint. Agraeix als assistents de l’empresa TUS i al responsable de Mobilitat, 
Trànsit i Transport la seva presència i les explicacions donades. 

 
 

3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

El senyor Juan Carlos Sánchez explica que en aquestes dates es demana que es 
proposi una persona o entitat que es cregui que es mereixedora de la Medalla d’Honor 
de Sabadell. Es fa entrega de 10 medalles, 7 per a les persones o entitats proposades 
per cada districte i 3 per a persones o entitats proposades per la junta de portaveus de 
l’Ajuntament de Sabadell. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que s’han presentat al Districte tres propostes 
diferents i demana que es posin en comú. També comenta que pot succeir que una 
proposta que es presenta al Ple del Consell del Districte i no es recull, pot ser 
presentada per la junta de portaveus de l’Ajuntament de Sabadell. 
 
Les propostes presentades han estat les següents: 
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Per part de l’Associació de Veïns de Ca n’Oriac i dels senyors Manuel Calzado, Pedro 
López i Eusebio García, tots tres membres del Consell de Districte, proposen l’entitat 
Centro Regional de Múrcia. 
 
Per part de l’AV de la Plana del Pintor i de l’AMPA de l’Institut Jonqueres, proposen el 
senyor Manuel Lorenzo Santos, secretari de l’Associació de Veïns de la Plana del 
Pintor. 
 
Per part del senyor José Giménez Hernández, representant del Partit Popular al Consell 
de Districte, proposa la Hermandad Nuestra Señora Virgen de la Fuensanta. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez dóna la paraula a les persones i entitats que han fet les 
diferents propostes. 
 
Pren la paraula el senyor Manuel Calzado, representant dels partits polítics. El senyor 
Manuel Calzado explica que s’ha de tenir molt clar que les persones o entitats que es 
proposen han de ser dignes de rebre la Medalla d’Honor de Sabadell, que si no és així 
es devalua el sentit d’aquesta medalla. Considera que les entitats i persones que s’han 
proposat al Ple del Consell de Districte són dignes de rebre aquesta medalla.  
 
El senyor Manuel Calzado explica el sentit de la proposta que ha realitza fet. Explica 
que aquest any l’entitat Centro Regional de Múrcia celebra el 25è aniversari. Va enviar a 
tots els membres del Consell la seva proposta. Va rebre alguna resposta afirmativa 
d’alguns membres, així com la de l’Associació de Veïns de Ca n’Oriac. El Centro 
Regional de Murcia és una entitat de molta activitat al districte, implicada a tota la ciutat, 
també fora de la ciutat, realitza moltes activitats i es molt col·laboradora amb la resta 
d’entitats.  
 
El senyor Manuel Calzado fa una valoració de la resta de propostes presentades. 
Comenta que l’Hermandad de Nuestra Señora Virgen de la Fuensanta va ser proposada 
quan van celebrar els 50 anys, considera que és una entitat molt reconeguda, que té 
molta relació amb el Centro Regional de Múrcia, però que s’ha convertit en una entitat 
més eclesiàstica. Pel que fa a la proposta del senyor Manuel Lorenzo, considera que és 
una persona amb molts mèrits dins el moviment veïnal, però creu més convenient 
proposar una entitat que no una persona a títol individual. En el cas concret, comenta 
que cada associació podria nomenar a tres o quatre persones amb la mateixa implicació 
veïnal. 
 
Pren la paraula el senyor Gallardo, públic assistent i representant de l’Associació de 
Veïns de Ca n’Oriac. Explica que a ells només els va arribar una proposta. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que les propostes que es van fer arribar van ser 
les que els proponents van voler enviar. 
 
Pren la paraula el senyor Pedro López representant dels partits polítics. El senyor Pedro 
López no treu cap mèrit a cap de les propostes presentades. Considera que l’entitat 
Centro Regional de Múrcia no només col·labora dins el barri, sinó que també s’ofereix al 
barri. Considera que és més important fer les propostes com a grup que no a títol 
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personal. És molt important valorar els 25 anys de l’entitat i les aportacions que fa als 
barris.  
 
Pren la paraula el senyor Emilio Robles, president de l’Associació de Veïns de la Plana 
del Pintor, com a públic assistent. El senyor Emilio Robles considera que no s’ha de 
valorar igual la feina que es fa des d’una associació de veïns que lluita dia a dia que des 
d’una entitat de caràcter folklòric. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez matisa que la proposta presentada no és per a 
l’Associació de Veïns sinó per al senyor Manuel Lorenzo. 
 
Pren la paraula el senyor José Giménez, representant dels partits polítics. Explica que 
l’Hermandad Nuestra Señora Virgen de la Fuensanta celebra el 60è aniversari. És una 
entitat molt popular dins el districte, no només és una entitat eclesiàstica, si no que 
col·labora amb molts actes. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez obre una ronda a tots els assistents per donar la seva 
opinió sobre les diferents propostes. 
 
Pren la paraula el senyor Francisco Hermoso, representant de les entitats esportives. 
Explica que les tres candidatures són molt mereixedores de la Medalla d’Honor 
Sabadell. Demana unificar criteris. Considera molt respectable la proposta del senyor 
Manuel Lorenzo. 
 
El senyor Juan Noguera, representant de les entitats regionals, concretament del Centro 
Regional de Múrcia, comenta que no defensarà la proposta de medalla, ja que no vol 
autopromocionar l’entitat. Fa referència a la proposta de Manuel Lorenzo i el descriu 
com una gran persona, però considera que el grup, la col·lectivitat està per sobre de la 
individualitat. Pel que fa a l’Hermandad Nuestra Señora Virgen de la Fuensanta, 
comenta que tot i celebrar ara el 60è aniversari ha estat molt de temps aturada, ara està 
despertant. 
 
La senyora Júlia Saiz, representant de les entitats culturals, comenta que totes les 
propostes li semblen molt correctes, però que la presentació que s’ha fet de la proposta 
del senyor Manuel Lorenzo és la que li ha agradat més. 
 
El senyor Antonio Recio, representant de les entitats veïnals, explica que el primer 
correu que va rebre del senyor Manuel Calzado li va semblar bé. Fa uns dies es va 
assabentar de la proposta per part de l’Associació de Veïns de la Plana del Pintor. Li 
agradaria tenir-ho molt clar, però no és així. Té una posició molt propera a la proposta 
de la Planada. Considera que les entitats són molt importants, però són les persones les 
que fan aquestes entitats. 
 
Pren la paraula el senyor Antonio Muela, representant de les entitats veïnals. La 
proposta del senyor Manuel Lorenzo li sembla bé, destaca la funció que fan les entitats 
veïnals, ja que cada dia estan lluitant per millorar la qualitat de vida de tots els veïns. 
 
La senyora Ana Almendro, representant de les entitats educatives, explica que des de 
l’AMPA de l’Institut Jonqueres sempre que han tingut problemes han tingut l’Associació 
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de Veïns de la Plana del Pintor al seu costat, mai no els han plantejat  cap problema, i el 
senyor Manuel Lorenzo el primer. 

 
Pren la paraula la senyora Dolores Paez, representant de les entitats veïnals. La 
senyora Dolores comenta que li semblen molt bé totes les propostes que s’han 
presentant, però creu que la del senyor Manuel Lorenzo és la més adient, ja que 
sempre està treballant per als veïns, porta 26 anys fent aquesta tasca, és totalment 
mereixedor de la medalla. 
 
El senyor Miguel Ángel Tello, representant dels comerciants, es queixa que no li han 
arribat totes les propostes. És partidari de les associacions veïnals, sense les persones 
aquestes entitats no sobreviuen. Està d’acord amb la proposta que s’ha fet del senyor 
Manuel Lorenzo. 
 
El senyor Juan Jesús Torres, representant d’altres entitats, comenta que no han debatut 
res dins de l’entitat, que haurà de decidir per una opinió personal, i considera que 
qualsevol de les tres propostes es digne de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
 
El senyor Manuel Robles, representant dels partits polítics, opina que sembla que quan 
es presenta una proposta és en demèrit de les altres, i no és així. Qualsevol proposta és 
bona. Un aspecte important a valorar són les aportacions socials. Considera que hi 
hauria d’haver un criteri de valoració de l’esforç col·lectiu per sobre de l’individual. 
Valorar l’individu per sobre del grup és desmerèixer la resta dels companys de la 
mateixa entitat. A totes les entitats hi ha persones amb les mateixes característiques. 
 
El senyor Eusebio García, representant dels partits polítics, comenta que està en 
desacord en el sistema com es concedeixen les medalles. Entén que donar les 
medalles cada any com un imperatiu és devaluar-les. El reconeixement ha de ser de la 
vàlua reconeguda per tots. Considera que el senyor Manuel Lorenzo es mereix tenir la 
medalla, però hauria estat millor proposar la seva associació de veïns. Creu més en les 
entitats que en les persones pel fet de que les entitats viuen de la feina de moltes 
persones. 
 
El senyor Juan Antonio Artero, representant de les entitats veïnals, comenta que ells 
només van rebre una proposta i és la que van debatre a l’associació. En el cas d’haver-
hi més propostes, l’abstenció serà la seva decisió final. 
 
La senyora Francisca Garcia, presidenta de l’Associació de Veïns de Can Deu, com a 
públic assistent, explica que ells desconeixien la proposta de l’Associació de Veïns de la 
Plana del Pintor, que només van rebre la del Centro Regional de Múrcia. 
 
El senyor Eduardo Torres, representant de les entitats veïnals, comenta que respecta 
totes les propostes, però que es decanta per la feina realitzada per les associacions de 
veïns. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que el sistema és així perquè el Consell pot 
proposar i no beneficiar a ningú en concret. La voluntat és que surti una proposta. 
Considera que s’ha de donar valor als elements de  cohesió al territori. Pregunta si algú 
decideix retirar la proposta presentada. 
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El senyor Manuel Calzado, representant dels partits polítics, confirma la seva proposta 
del Centro Regional de Múrcia. Opina que hi ha moments especials a considerar, 
aniversaris simbòlics, entitat eclesiàstica... Creu que el senyor Manuel Lorenzo reuneix 
els mateixos mèrits que moltes altres persones de la resta d’associacions. 
 
Calzado manté la proposta del centro regional. Hi ha moments especials a considerar, 
aniversaris simbòlics, entitat eclesiàstica. Lorenzo reuneix els mateixos mèrits que 
moltes altres a les associacions. 
 
El senyor José Giménez, representant dels partits polítics, retira la proposta de 
l’Hermandad Nuestra Señora Virgen de la Fuensanta i dóna suport a la proposta del 
Centro Regional de Múrcia. Valora la col·lectivitat per sobre de l’individu. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, anuncia que finalment queden dues propostes: Centro 
Regional de Múrcia i el senyor Manuel Lorenzo Santos, i que s’haurà de fer una votació 
entre els membres per decidir. 
 
Es procedeix a una votació en veu alta dels membres del consell. El senyor Juan Carlos 
Sánchez va llegint els noms dels vocals i aquests van dient el seu vot. El recompte final 
de la votació és de 10 vots a favor del Centro Regional de Múrcia, 6 vots pel senyor 
Manuel Lorenzo Santos i una abstenció. Per tant, el Consell de Districte decideix atorgar 
la Medalla d’Honor de la Ciutat a l’entitat Centro Regional de Murcia, per majoria. 

 
 

4. Nomenament pendent del representant en el Consell d’Igualtat Dona-Home 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez demana si hi ha alguna persona interessada a 
presentar-se com a representant en el Consell d’Igualtat Dona-Home.  
 
Aquest nomenament queda pendent, ja que les persones interessades no són membres 
del Consell. 
 
 

5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-
Home, Educació i Consell de Ciutat 

 
El senyor Juan Carlos Sánchez, demana als representants als diferents consells 
sectorials que informin la resta del Consell de  les diferents reunions que hagin tingut. 
 
Pren la paraula la senyora Ana Almendro, representant al Consell d’Educació. Explica 
que es crearan tres aules bolet, primària, al Teresa Claramunt, Andreu Castells i 
Joaquim Blume. El Miquel Martí i Pol tindrà inscripció única a l’Institut Pau Vila, i el 
Samuntada doble inscripció a l’Escola Industrial i Agustí Serra. Les obres de l’Institut 
Jonqueres continuen, han disminuït el ritme de treball però no les han paralitzat, la 
previsió del trasllat és per Setmana Santa. Adhesió al manifest elaborat per l’associació 
Rosa Sensat en defensa de l’educació de 0 a 3 anys. Estudi de les famílies per les 
escoles bressol (beques). Es proposa portar als representants dels centres educatius 
amb problemes: no poden pagar llum, gas, aigua... Enquesta de participació dels 
alumnes en activitats fora d’horari escolar en entitats privades. S’escull la delegada de 
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menjador d’escoles bressol municipals. El pressupost pel 2012 serà del 8,13% del total 
del pressupost municipal. Preocupació a causa de les retallades que s’estan produint al 
Centre de Recursos Pedagògics. Encara no han cobrat els formadors de  l’any 2011. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez demana que els representants en els diferents consells 
sectorials podien fer arribar les diferents documentacions de les que disposin al Districte 
i aquest fer-les arribar a la resta de membres del Consell de Districte. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que hi ha hagut un traspàs d’alumnes de 
l’escola concertada a l’escola pública, a causa de l’actual situació econòmica, fet que 
pot provocar certs problemes. 
 
El senyor Manuel Robles, representant dels partits polítics, explica que el proper curs 
tindrà una sobreràtio com a mesura habitual. 
 
El senyor Manuel Calzado, representant dels partits polítics, pregunta si el pressupost 
de la Generalitat de Catalunya dirigit a la concertada ha variat, 
 
El senyor Manuel Robles, representant dels partits polítics, respon que en el pressupost 
de 2011 els centres concertats van tenir una reducció del 5%, mentre que en els centres 
públics aquesta reducció va ser del 22%. El centres concertats tenen una dotació 
semblant, i posant l’Agustí Serra com a exemple de centre públic, explica que l’any 2011 
va tenir 50.000,00 € menys de dotació que en el 2010. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que en alguns centres hi ha una situació de 
bloqueig, alguns instituts a finals d’any havien acabat les partides pressupostades per 
pagar consums d’aigua, calefacció... molts problemes per mantenir un status mínim. 
 
El senyor Manuel Robles, representant del partits polítics, explica que hi ha instituts amb 
molts problemes de tresoreria, això generalitza les tensions i s’afegeix als deutes que no 
es paguen, retalls d’hores d’ús de calefacció, manca de material didàctics als 
departaments per poder impartir les classes. 
 
Pren la paraula la senyora Dolores Paez, representant al Consell de Salut. Comenta 
que no ha rebut cap notificació ni convocatòria. 
 
El senyor Manuel Calzado, anterior representant al Consell de Salut, comenta que no ha 
rebut cap informació, fet que representa que ell ha estat donat de baixa. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que abans de Nadal la Generalitat de Catalunya 
va presentar una avaluació de tots els CAP de Catalunya, realitzada entre els usuaris i 
professionals. Entre els 40 primers hi havia 4 CAPS de Sabadell, i entre aquests els dos 
CAPS del  Districte 3. Aquesta consideració és un mèrit a les tasques realitzades pels 
professionals d’aquests centres. 
 
Pren la paraula el senyor Miguel Ángel Tello, representant al Consell de Ciutat. Exposa 
que va ser més un acte de constitució del consell. Es van repassar els tres pactes 
existents: Habitatge, Infrastructures i Millora de la Competitivitat. Es va demanar que es 
fessin propostes. Per part dels representants dels arquitectes es va dir que el pacte 
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local de l’habitatge no servia ara com es va fer en el seu moment, s’hauria de fer un 
pacte nou. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que quan es deixa de pagar una hipoteca, en els 
primers mesos els bancs no actuen, si l’Ajuntament de Sabadell s’assabenta d’aquesta 
situació en aquest moment es pot mediar amb els bancs, però si arriba al jutjat és molt 
més difícil. En les situacions de mediació és respecta molt la intimitat dels afectats. Es 
negocia amb bancs que cedeixin habitatges a l’Ajuntament de Sabadell per poder oferir-
los a preu en funció de les possibilitats. Quan un banc recupera un habitatge hipotecat, 
ha de cobrir el 100% de la hipoteca davant del Banc d’Espanya. 
 
El senyor Gallardo, representat de l’Associació de Veïns de Ca n’Oriac, com a públic 
assistent, informa que en pocs dies s’ha de produir un desnonament als pisos 
d’Obrascon. 

 
 

6. Comunicacions 
 

El senyor Juan Carlos Sánchez informa d’una jornada de portes obertes per part de 
Vimusa als barris de Can Puiggener, el Poblenou i Torre-romeu, sobre pisos de lloguer 
amb opció a compra i pisos a preu social, els dies 11 i 12 de febrer de 2012 de 10 a 14 
h. 
 
S’informa que la Generalitat de Catalunya va comunicar l’aturada de les obres del 
metro. Argumenten que s’està buscant finançament. Es destaca que no s’hagin liquidat 
els contractes de les empreses, fet que agilitaria el reinici de les obres. Es crea una 
comissió en què participarà l’Ajuntament de Sabadell. Actualment el sistema de 
finançament era l’alemany; destaca perquè són les empreses les que financen les 
obres. S’han aturat les obres a les ciutats de Sabadell, Terrassa i la L9 de Zona Franca. 
La Generalitat de Catalunya creu que aquest anys es reiniciaran les obres. El proper dia 
9 de febrer vindrà el director general de Transports i Mobilitat, al Casal Pere Quart, a 
explicar la situació actual a les entitats que estan a les comissions de seguiment de les 
obres del metro. Des de l’Ajuntament de Sabadell demanen iniciar les obres a l’espai 
públic el més aviat possible, falta permisos que ha de donar la Generalitat de Catalunya. 
A títol informatiu, s’explica que la tuneladora té un cost de 200.000,00 € mensuals 
treballi o no. 
 
Tots els grups municipals de l’Ajuntament de Sabadell han rebutjat la paralització de les 
obres. 
 
El senyor Eusebio García, representant dels partits polítics, explica que en el cas del 
barri del Torrent del Capellà, es van afectar zones que inicialment no estaven previstes i 
es troben en una situació gairebé d’incomunicació. 

 
 

7. Torn obert de paraules 
 

El senyor Juan Carlos Sánchez obre el torn de paraules. 
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Pren la paraula el senyor Pedro López, representant dels partits polítics, explica que un 
grup de persones anomenat Grupo del Sector Norte, els ha dit que al centre cívic els 
neguen la possibilitat de deixar fulls informatius dels seus actes. 

 
 

Atès que no hi ha més preguntes, el senyor Juan Carlos Sánchez dóna les gràcies als 
assistents per les seves aportacions. El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari 
delegat, estenc aquesta acta. 

 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 


